
Zápis Správní rady ČES 22/09/2020 

Místo konání: on-line videokonference  

Účastníci: Jana Drlíková (JD), Jiří Hejkrlík (JH), Čestmír Hrdinka (ČH), Michal Horáček (MH) a Daniel 

Svoboda (DS) za sekretariát 

Agenda: 

1. Konference evaluační jednotky NOK 

a. Konference se bude konat 4.-5. 11. 2020 a bude formou on – line, pomocí streamu, 

workshopy pomocí Webex, ty by se nestreamovaly. NOK zajistí technický přenos, 

v případě nouze lze využít systém, který využívá IDEAS přes DS. 

b. Workshopy by měly být pokud možno interaktivní. Technika by měla umožnit rozdělit lidi 

do menších diskuzních skupin.  

c. JD zaslala předběžný program a seznámila SR se stavem přípravy. ČES se bude podílet na 

přípravě workshopů. Diskuze na téma zaplacení on-line workshopu pro P. Bouchala na 

téma datová analytika. Odměna by měla být přiměřená částce, které dáváme lektorům 

pro klasické workshopy při konferenci ČES, s přihlédnutím k přípravě a náročnosti on-line 

lze trochu navýšit. SR se shodla na částce do 5000 Kč. JD kontaktuje PB ohledně 

workshopu a případné ceny. 

d. JD se obrátí na členy SR s pomocí při moderování workshopů. 

 

2. Evalcafé, Evaluační minimum 

a. Bylo odřeknuto připravované téma Evalcafé na projektivní techniky. Diskutovali jsme další 

možné téma, snaha o příští Evalcafé v polovině listopadu. 

b. Evaluační minimum se vzhledem k současné situaci neplánuje v prezenční formě, lze 

udělat školení na míru pro jednotlivé organizace, pokud bude zájem. 

 

3. Doporučení cenového rozpětí za evaluační služby pro zadavatele 

a. Byl vznesen požadavek, zda by ČES mohla připravit doporučení cenového rozpětí za 

poskytované evaluační služby, které by bylo vodítkem pro zadavatele při vypisování 

zadávacího řízení na konzultační služby expertů. Nejedná se o doporučení na cenu 

evaluačních zakázek, o které se soutěží, spíše pokud chce zadavatel konzultaci, např. při 

přípravě zadávací dokumentace, zhodnocení metodiky atd. 

b. K ceníku služeb proběhla diskuze zahrnující různé úhly pohledu, od podpory a 

prospěšnosti pro zadavatele i pro členy ČES až k polemice, zda cenotvorba a doporučení 

sazeb je něco, do čeho by se ČES měla vůbec pouštět. Diskutovaly se různé pozice, 

evaluátoři versus sektoroví experti. ČH připraví do 29.9. návrh určité struktury a sazeb pro 

další diskuzi ve SR (pro junior a senior evaluátora) a tato problematika bude následně 

konzultována se členy, jak případné cenové doporučení ČES vnímají oni. Na základě 

reflexe od členů dojde k rozhodnutí. 

 

4. Další vývoj ČES 

a. JD navrhla diskutovat nad dalším posílením sekretariátu, neboť současná situace není 

příliš únosná. Práce ve SR je časově náročná a stává se, že se věci odkládají, protože 

jednotliví členové nemají moc času, mají i jiné povinnosti. Členové Správní rady místo 

strategického směřování suplují čistě výkonné funkci. JD navrhla se zamyslet nad 

posílením výkonné složky, např. možností mít ředitele na poloviční úvazek, a případně 



další pomoc v sekretariátu. Proběhla diskuze na téma financí na provoz, zda je to reálné či 

nikoli, soulad se schválenou strategií atd. 

b. Návrh, že ČH s JD a JH připraví podklady pro další diskuzi a další možné kroky v tomto 

směru, s přihlédnutím na schválenou strategii. U diskuze by měl být i DS, zájem vyjádřil i 

MH. Bylo dohodnuto, že SR se sejde na toto téma ve čtvrtek 1.10., 17:00 přes on-line 

konferenci. 

 

5.  Ostatní 

a. DS připraví podklady pro běžnou administrativní agendu, v případě potřeby bude SR 

schvalovat on-line. 


